
 

 
 
 
 

Vereniging Dorpsbelangen Zoutkamp 
 

 

 

 

Verslag ledenvergadering 29 april 2022. 

 

1. Opening. 

Voorzitter Daan Oostindiën heet alle belangstellenden van harte welkom en stelt voor de 

agenda te volgen zoals deze staat aangegeven. 

Er zijn wat afmeldingen binnengekomen en ook wat vragen via de mail. Deze worden 

beantwoord. 

De voorzitter geeft uitleg over de werkwijze van de werkgroepen binnen de vereniging. 

 

2. Ingekomen stukken en mededelingen. 

Er zijn geen ingekomen stukken voor deze avond. 

 

3. Verslag ledenvergadering 3 september 2020 

Het verslag wordt doorgenomen, er zijn geen op- en/of aanmerkingen. 

 

4. Activiteitenverslag 2021. 

Aan de hand van het activiteitenverslag is inzichtelijk wat er het afgelopen jaar aan werk is 

verzet.  

Peter Postma merkt op dat het fijn is dat de Handelsvereniging weer actief is, alsmede ook 

de doorstart van de Schudzeef. 

Het zijn positieve ontwikkelingen. 

 

5. Financiën. 

Financieel staat de vereniging er goed voor.  

De ledenwerfactie heeft 31 nieuwe leden gebracht wat natuurlijk erg fijn is. 

Het financieel jaaroverzicht is opgesteld door de penningmeester. 

 

               Verslag kascontrole. 

Kascommissie, mevrouw Vogelaar en mevrouw de Jong, verleent decharge (goedkeuring na 

controle). 

Zij worden bedankt.  

 

 



 

                Verkiezing kascontrole commissie. 

Mevr. Vogelaar Is aftredend. 

Nieuw lid van de kascommissie wordt mevr. Karstens 

 

6. Dorpsvisie. 

Het concept van de Dorpsvisie Zoutkamp wordt gepresenteerd. 

Er waren voor deze dorpsvisie onder andere financiële bijdragen van Vereniging Groninger 

Dorpen en hulp van een professioneel vanuit deze vereniging. 

De visie is mede tot stand gekomen door de uitkomsten van interviews die studenten 

hebben gehouden met inwoners en bezoekers. 

Er is gekeken naar de sterke en zwakke punten van Zoutkamp en de kansen en bedreigingen 

en van daaruit is men op gaan bouwen. 

 

Er zijn 4 thema’s  binnen de dorpsvisie: 

Woningbouw. 

De wens naar woningbouw is groot. Wij zijn geen krimpdorp meer. Jongeren willen graag 

blijven wonen, maar er is weinig doorstroom.  

Opties voor woningbouw zijn het oude Heiploeg Terrein.  

Hier is en wordt wel naar gekeken, maar het verloopt allemaal erg traag. 

Ter plekke wordt nog genoemd een eventuele mogelijkheid voor Tiny Houses achter de 

Solte Campe ( de school wordt door de gemeente verkocht aan een initiatief met 

maatschappelijke bestemming) 

 

Toerisme. 

Zoutkamp moet zich sterker profileren als toeristisch kerndorp van de gemeente Het 

Hogeland. 

We zijn een pareltje in dit gebied. Hoe ontwikkelen we dit sterker? 

Daarbij moet ook aandacht zijn voor de juiste bebording en het parkeerbeleid. 

 

Leefbaarheid. 

Het onderhoud in het dorp moet sterk verbeteren  en de Verkeerssituatie moet veiliger op 

sommige plekken. 

Het beleid van de gemeente is dat zij alleen het hoognodige onderhouden. Hier lopen we 

steeds weer tegenaan en wij blijven de gemeente hier steeds op attenderen. 

 

Gezondheid. 

Zoutkampers moeten gestimuleerd worden om meer te bewegen. 

Activiteiten van “Sportdorp Zoutkamp” worden goed opgepakt, alsmede ook de 

beweegtuin. 

Ook is het belangrijk de huisarts voor het dorp en de omgeving te behouden. 

 



 

 

7. Nieuwe Waterwerken Zoutkamp, Eddi Ottens namens Waterschap Noorderzijlvest  

Namens Waterschap Noorderzijlvest geeft Eddi Ottens een presentatie betreffende de 

Nieuwe Waterwerken Zoutkamp. 

De werkzaamheden zullen in fases plaatsvinden. Getracht wordt om tijdens het proces zo 

weinig mogelijk hinder te geven aan doorgaand verkeer. Waarschijnlijk zullen de bruggen 

beide twee- tot driemaal een week dicht moeten. 

Er zal hopelijk  najaar 2022 of begin 2023 gestart kunnen worden. 

 

8. W.V.T.T.K. en Rondvraag. 

Bauke Visser merkt op dat de bebording voor parkeren erg slecht is. 

Vanuit Dorpsbelangen is dit al verschillende keren aangekaart naar de gemeente. Marga van 

der Veen noemt dat dit ook vanuit de Handelsvereniging is gedaan.  

 

De vraag van Jan Hofman is of er ook aanleg mogelijkheden komen aan de Hunsingokade. 

Dit is nog onduidelijk. Is wel een wens, ook gezien de Nieuwe Waterwerken. Deze grond is 

van de gemeente dus die moet daar ook wat van vinden. 

 

Stan van Geffen vraagt of er een soort van noodbrug voor voetgangers en fietsen komt 

tijdens de tijdelijke stremmingen van de Hunsingobrug. Dit is inderdaad het geval. 

 

9. Sluiting. 

Daan bedankt iedereen voor zijn of haar komst en inbreng. 

Er is nog een consumptie te krijgen om zo de avond gemoedelijk af te sluiten. 

 

 

 


